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PROTOKÓŁ  

 
z przeprowadzonej w dniu 02 stycznia 2025 r. dyskusji publicznej 
nad rozwiązaniami przyjętymi we fragmentach projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gliwice dla obszaru obejmującego część 
„dzielnicy Bojków” położoną pomiędzy ulicami Knurowską, Bojkowską i autostradą 
A4 – etap I wraz z prognozą oddziaływania na środowisko do publicznego wglądu. 

 
Protokół sporządzony został w Urzędzie Miejskim w Gliwicach przez Annę Radomską – 
inspektora w Referacie Pracowni Urbanistycznej w Wydziale Planowania Przestrzennego. 
 
Na podstawie art. 17 pkt. 9 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 977 ze zm., poz. 1506, 
poz.1597), w związku z art. 67 ust. 3 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. o zmianie ustawy 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. 
z 2023 r. poz. 1688), na dzień 02 stycznia 2025 r. wyznaczono termin dyskusji publicznej 
nad rozwiązaniami przyjętymi we fragmentach  projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Gliwice dla obszaru obejmującego część „dzielnicy 
Bojków” położoną pomiędzy ulicami Knurowską, Bojkowską i autostradą A4 – etap I, 
stanowiącego realizację uchwały Rady Miasta Gliwice nr XIII/332/2016 z dnia 4 lutego 2016 r. 
 
I. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
II. Dyskusja. 
 
Wprowadzenie: 
Uczestnicy spotkania otrzymali informację szczegółową o przetwarzaniu danych osobowych 
w celu sporządzenia protokołu z II dyskusji publicznej. 
 
Ze strony Urzędu Miejskiego w Gliwicach w II dyskusji publicznej brali udział: 

 
1. Iwona Pylypenko-Wilk – Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego, 
2. Małgorzata Knebloch – Kierownik Referatu Pracowni Urbanistycznej Wydziału 

Planowania Przestrzennego, 
3. Urszula Szuścik – główny specjalista Wydziału Planowania Przestrzennego.  

 
Pani Iwona Pylypenko-Wilk: 
Przywitanie osób przybyłych na II dyskusję publiczną, przedstawienie uczestników dyskusji 
ze strony Urzędu Miejskiego. Omówienie zasad przeprowadzenia dyskusji.    
 
Pani Urszula Szuścik: 
Przedstawienie prezentacji oraz omówienie najważniejszych ustaleń wykładanych do 
publicznego wglądu fragmentów projektu planu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
 
1. Pan Marcin Pocztowski 
 
Zadanie pytania, czy droga zlokalizowana bezpośrednio przy terenie 11ZP zostanie 
poszerzona. Zwraca uwagę, że droga ta, oznaczona jako 18KDD, leżąca w bezpośrednim 
sąsiedztwie  terenu 11ZP,  jest drogą wąską, o bardzo słabej widoczności przy jej wylocie i 
powinno zostać zamontowane lustro widoczności 
 
Pani Iwona Pylypenko-Wilk:  
Wyjaśnia, że przebieg drogi 18KDD jest wyznaczony analogicznie jak w obowiązującym 
planie i na ten moment jej szerokość nie będzie zmieniana. Nie blokuje to jednak 
ewentualnego poszerzenia tej drogi, której przebieg, w tym także szerokość, może zostać, 
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w każdym momencie, skorygowana w decyzji zezwalającej na realizację inwestycji drogowej 
(ZRiD). Wyjaśnia, że w sprawie lokalizacji lustra widoczności należy korespondować z 
Zarządem Dróg Miejskich, który zajmuje się lokalizacją tego typu urządzeń.  
 
 
Zakończenie dyskusji. 
Pani Iwona Pylypenko-Wilk: 
Podziękowanie uczestnikom za udział w dyskusji. 
 
Protokół sporządzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 
1) dla Prezydenta Miasta, 
2) do dokumentacji planistycznej, 
3) do publicznego wglądu. 
 
Protokół zawiera 2 ponumerowane strony. 
 
Gliwice, dnia 8 stycznia 2025 r. 
Anna Radomska 
(osoba sporządzająca protokół) 

 
Z upoważnienia Prezydenta Miasta 

 
Iwona Pylypenko-Wilk 

Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego 
 

(podpisano elektronicznie) 


